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معاون هماهنگکننده سپاه می گوید باید در زندگی فرماندهان سپاه بروید. بیائید ماشینهایشان را ببینید که چه سوار میشوند.

خانههایشان را ببینید.

دنبال عوامفریبی نیستیم؛ 

محمدرضا نقدی، معاون هماهنگکننده سپاه پاسداران در برنامه «بدون توقف» شبکه سه سیما گفت: اینکه سپاه در اقتصاد
ورود کند جزء مسائل استثنایی نیست. در رژیم گذشته تمام واردات موادغذایی عمده دست اداره تدارکات ارتش یعنی اتکا بوده

که حالا به همه نیروهای مسلح و مردم عادی خدمات میدهد، تمام واردات را انجام میداده که از آن رانت بردارد.

وی افزود: در همه کشورها قسمتهای سودآور رانتی در دست ارتش است. اینجا بخش پرزحمتش یعنی سازندگی بر شانه
سپاه و نیروهای مسلح است. این کار مزاحم کیست؟ ثروتهای کلان همیشه در دست نیروهای مسلح دنیاست. اینکه رسانههای

دشمن آنقدر روی سپاه تمرکز کردند برای اینکه مزاحمشان است. از اینکه میبینند هر جا که پروژه زمین مانده یکی میگوید
من ادامه میدهم ناراحتند، دوست دارند که وقتی قهر میکنند برویم با التماس آنها را برگردانیم، برای همین شروع به جوسازی

میکنند. 

شئون در عمومی افکار اغنای در دارد که هاییرسانه با سپاه چرا» که سؤال این به پاسخ در نقدی ،خبر اسپادانا گزارش به
مختلف ضعیف عمل کرده» اظهار کرد:

سپاه چه رسانهای دارد؟ دو تا خبرگزاری که خودشان هیئت مستقل دارند. اینطور هم نیست که تحت امر سپاه باشند. ۳۰۰
شبکه ماهوارهای علیه انقلاب اسلامی تبلیغات میکنند که یکی از محورهای اصلی تبلیغات هم بعد از مقام معظم رهبری، سپاه

و بسیج و بعد روحانیت هستند، یعنی نهادهای مؤثر در حفظ انقلاب که روی آن تبلیغات میکنند. شما ۳۰۰ کانال تلویزیونی را
چطور با دو تا سایت مقایسه میکنید؟ حجم رسانههایی که به سپاه حمله میکنند، تبلیغات و جو رسانهای روی ما هم تأثیر

گذاشته وگرنه واقعیت اجتماعی این نیست، تبلیغاتی که در خصوص تعارض مردم با سپاه میشود اصلا درست نیست. ما در
میان مردم و بطن جامعه هستیم، مردم بسیار به ما احترام میگذارند اما واقعا شاید این از اخلاص بچههاست که دوست

ندارند فعالیتشان طرح و رسانهای شود و مشغول کار خودشان هستند و با اکراه میپذیرند که از خودشان صحبت کنند یا آمار
و ارقام بدهند، این در حد تکلیف انجام میشود اما این وظیفه رسانههاست که این کار را بکنند. فقط هم سپاه نیست سایر

اقشار مثل همین کادر پزشکی هم همینطور، خودشان که نمیتوانند رسانه تشکیل دهند از خودشان تبلیغ کنند این تکلیف
رسانه است که در زوایای این اتفاقها بگردد.

نقدی در پاسخ به این سؤال که «سطح دسترسی خبرنگاران و افکار عمومی به اطلاعات در خصوص مسائلی از جمله هواپیمای
اوکراینی خیلی پائین بود و اغنای مناسبی صورت نگرفت و سپاه کارکشته عمل نکرد» گفت:

کارکشتهای که میگویند معنیاش این است که قرائن بسیاری وجود داشته که ما میتوانستیم خودمان را به آن آویزان کنیم و
بگوئیم اشتباهی انجام نشده و دشمن جنگ الکترونیک کرده، رسانههایی که روش دشمن را در لاپوشانیها و در کلاهبرداری و
عواففریبیها میبینند انتظار دارند که ما هم همانطور عمل کنیم در حالیکه ما با مردممان صادقیم اشتباه کردیم میگوئیم

اشتباه کردیم، انتقاد میکنند که چرا شما از آن روشها استفاده نکردید؟ فلان قرائن میتوانست مستمسک قرار بگیرد که این
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قضیه را منکر شوید، در حالیکه ما با مردممان صادقیم و قرار نیست که از روشهای دشمن استفاده کنیم، مردم هم قدر این
صداقت را میدانند و به هین دلیل اعتماد دارند، ما هم دنبال عوامفریبی نیستیم که یک شگرد رسانهای پیدا کنیم و مسئله را

بپوشانیم، مردم برای ما غریبه نیستند.

اظهار کرد: مالکیت عمومی سپاه بر برخی از شرکتهای خصوصی عظیم مثل ایرانسل نقدی همچنین در خصوص بحث

سپاه در ایرانسل حتی یک سهم هم ندارد، بخش اعظم شرکتها و کارخانجاتی که نام نیروهای مسلح در آنها بود، ضمیمه
بانکهایی بود که در سپاه، ارتش و نیروی انتظامی و وزارت دفاع  راهاندازی شد، اینها همه بانک داشتند به ضمیمه این بانکها

سپردههایی که مردم در بانکها گذاشته بودند صرف خرید و اداره شرکتهایی در تمام نیروهای مسلح شد که حالا سپاه پیشرو
و توانمندتر بود. این موضوع ویژه سپاه نبود، بخش اعظم شرکتها و سهام آنها برای بانکها بود که سود آنها هم به مردم تعلق

میگرفت، که این بانکها با تمام متعلقات پس گرفته شد، حالا تهمانده آن هم ممکن است مؤسساتی که تعدادشان کم است
باشد اما ظرفیت آنها در اقتصاد یک هزارم هم نیست که بتواند نقشآفرینی مهمی داشته باشند. نهادهایی که سپاه داشته شفاف
است، آنها هیئتامنا دارند که در ستاد کل نیروهای مسلح و وزارت دفاع است، طراز آنها در دیوان محاسبات رسیدگی میشود،

اگر میخواهید ببینید پولها کجا رفته؟ باید در زندگی فرماندهان سپاه برود، بیائید ماشینهایشان را ببینید که چه سوار
میشوند، خانههایشان را ببینید.

[1] سپاه پاسدارانبرچسب ها: 
[2] خصوصی سازی

[3] فساد
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